
  

Twenterand 

 

                                                                                                                                Vriezenveen, 20 oktober 2010 

 

 

 

Geacht college, 

 

Hoewel het enigszins ongebruikelijk is om als raadsfractie het college een brief te sturen, kiezen wij 

toch voor deze manier. Wij hadden ook schriftelijke ( artikel 40 ) vragen kunnen stellen, maar de 

antwoorden die wij dan waarschijnlijk  zullen krijgen, kunnen we zelf nu al wel zelf schrijven. 

Voorspelbaar dus. 

 

U zult begrijpen dat wij het erg jammer vinden dat u de pilot  “blauwe bakken” voor een betere 

manier van papierinzamelen in Vroomshoop , hebt beëindigd. 

Wij begrijpen dat ieder college en iedere wethouder andere keuzes wil maken dan zijn voorganger en 

ten aanzien van het afvalbeleid verwachten wij zeker andere keuzes, omdat de toenmalige 

fractievoorzitter van het GBT dat ook meerdere malen in het verleden heeft betoogd. De beurt is dus 

inderdaad aan u! 

 

Maar wij vragen wel aan u om niet voor bij te gaan aan de in het verleden behaalde resultaten met 

name op het gebied van afvalscheiding. Door de invoering van Diftar,  een aantal jaren terug, 

behoren onze burgers tot de meest gemotiveerde afvalscheiders van Twente!  Het succes van de 

plasticinzameling laat dat ook weer zien!  

De blauwe bakken hadden,  met name in Vroomshoop, waar gebrek is aan vrijwilligers,  die papier bij 

de mensen ophalen, een behoorlijke verbetering van afvalscheiding kunnen laten geven. 

Het voorstel tot invoering van blauwe bakken is vooraf gegaan aan een serie gesprekken met de 

inzamelaars, vooral ook omdat de gemeenteraad erg hechtte aan goede contacten met de 

vrijwilligers.  

 

Wij nemen het u kwalijk dat u eenzijdig een besluit neemt zonder notie te nemen van het 

voorgaande traject. U schrijft in uw persbericht dat u eerst wilt bezinnen en dan met de inzamelaars 

om de tafel wilt gaan. Hoe serieus neemt u de vrijwilligers als u het traject dan gewoon weer over 

gaat doen? Sterker nog, u heeft deze vrijwilligers uitgenodigd en bij hen de verwachting geschapen 

dat u concrete afspraken met hen zou maken om de pilot van start te laten gaan en vervolgens deelt 

u hen mede dat u als college afziet van het genomen raadsbesluit. Wat verwacht u dan van de 

motivatie van de vrijwilligers als,  een in overleg met hun genomen besluit,  zomaar opzij wordt 

geschoven?  

Kijkt u uw verkiezingsprogramma’s nog eens na! 

En met name wat u geschreven hebt over burgerparticipatie……….!  

 

Uw handelswijze keuren wij ten zeerste af en wij hebben zeer veel moeite met uw wijze van 

communicatie aan vrijwilligers en instellingen. 

 

 

 

 



Wij attenderen u hierbij ook op uw toezegging om met de Atletiekvereniging aan tafel te gaan. Deze 

toezegging bent u tot op de dag van vandaag ook nog niet nagekomen. 

 

 

Wij wachten uw beantwoording en verdere besluitvorming af en zullen u blijven controleren op uw 

daden. 

 

 

U groetend, 

 

ChristenUnie fractie Twenterand, 

 

I.a 

G. Smelt 

fractievoorzitter 

 

  

 

 

 


